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Spørgsmål nr. 307 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge-

og Integrationspolitik:

”Ministeren bedes redegøre for, hvad baggrunden er for, at Ud-
lændingestyrelsen ikke finder, at et asylcenter med maksimalt 
200 helårspladser på den tidligere SiD-skole i Svendborg er 
rentabelt.”

Svar:

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har Justitsministeriet indhentet bi-

drag fra Udlændingestyrelsen.

Udlændingestyrelsen har oplyst, at indkvarteringsoperatørerne modtager 

en takstmæssig afregning pr. årsperson for indkvarteringsopgaven. Disse 

beløb fremgår af finansloven. Taksterne er de samme, uanset om indkvar-

teringsoperatørerne har en stor eller lille kapacitet. 

Svendborg kommune har selv vurderet, at centerdrift med maksimalt 200 

helårspladser ikke ville være rentabel.


